
  

  

 
 

Motie 

Reg. Nr. M 12.1 gewijzigd 31-10-23 
 

Agendapunt: Gebiedsfonds Ruimtekwartier 
 

Onderwerp: Veiligheid Boomerang 
 

De Raad van Stichtse Vecht, in vergadering bijeen op 31 oktober 2023, 

 
constaterende dat:  

 er nu al een jaar 260 jonge mensen wonen in De Boomerang;  

 deze bewoners grotendeels afhankelijk zijn van het openbaar vervoer en de fiets; 

 de bus op de Ruimteweg door de week tot 18.49 uur rijdt en in het weekend helemaal niet; 

 de bus op de Floraweg wel tot laat in de avond rijdt, maar de halte voor wandelaars en fietsers 
van de Boomerang zeer slecht te bereiken is, omdat de route naar de Floraweg geen 
rechtstreekse fiets- en wandelpaden heeft; 

 
overwegende dat: 
 

 hierdoor regelmatig gevaarlijke situaties ontstaan, vooral ’s avonds, in het donker; 

 bewoners over de autoweg gaan lopen of fietsen, en oversteken op plaatsen waar dat 
levensgevaarlijk is, waar dat ook niet mag, maar waar alternatieven ontbreken;  

 de gemeente heeft afgesproken dat de ontwikkelaars van het Ruimtekwartier 
(waaronder het Kwadrant met de Boomerang) de aansluiting van de wandel- en 
fietsspaden zou aansluiten aan de bestaande paden van de gemeente Stichtse Vecht, 
voordat de woningen verhuurd gingen worden; 

 dit nog niet gebeurd is, omdat de gemeente haar wandel- en fietspaden nog niet klaar 
heeft; 

 

draagt het college op:  
 

1. zo spoedig mogelijk, in 2023, de raad te informeren hoe deze onveilige situatie aangepakt 
wordt; 

2. zo snel mogelijk een tijdelijke oplossing te realiseren; 
 

en gaat over tot de orde van de dag. 
 

Fractie 

SP    Nieuw Links  SSV  GroenLinks 

Tineke de Vries  Sophia Jeddaoui Riëtte Habes Marja van Gaalen 

 

Toelichting: 

Bewoners van De Boomerang (de vroegere Fujitsu Toren aan de Ruimteweg in Maarssenbroek) willen 

‘s avonds en in het weekend veilig fietsend, wandelend of met OV naar en van hun woning, andere 

locaties dan het Kwadrant kunnen bereiken.  

Aangenomen, de griffier 

Unaniem 


